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Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 14. september 
2004

Sted : Nordhøj 4, mødelokale 5
Tidspunkt : Kl. 10.00 - 11.30

Til stede : Lise Lotte Due
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Inge Christensen 
Annett Hjulgaard 
Suppleant : Mona Jørgensen 
Randi M.-L. Jensen (Handicaprådet) 
Gerda Timm (Suppleant Handicaprådet)

Afbud fra : Else Flensted

Dagsorden :
1 .

2.

3.
4.
5.
6 .

Godkendelse af referat fra august mødet. 
Informationer v/ formanden. 
Kursusvirksomhed m.v. v/ formanden.
Nyt fra Amtsældrerådet v/Aage Johannisson. 
Nyt fra kassereren.
Evt.

1. Godkendelse af referat fra august mødet.

Referat godkendt, dog ønskede Randi at se svaret om forsikringer fra 
bo rg mestersekreta riatet.
Kopi af svaret vedlægges dette referat til Randi.

2. Informationer v/ formanden.

Ansættelse af forebyggelseskonsulent til forebyggende besøg hos ældre 
over 75 år er foreløbig sat i bero, da der forhandles om en lovændring.

Miljø- og teknik- samt økonomiudvalget har på deres sidste møder 
godkendt byggeplaner på krogrunden med 30 boliger fordelt på 3 blokke.

Vedr. strukturreformen ønsker byrådet i Skibby Kommune 
sammenlægning med Frederikssund, Jægerspris og Slangerup 
kommuner.
Disse kommuners byråd skal tage beslutning på deres møder i denne 
måned.

Formanden påtænker at indkalde kommunernes ældreråd, når det vides 
med hvem sammenlægning skal foregå.
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Der er arrangeret fællesmøde med ældre- og handicaporganisationerne 

d. 27. september med deltagelse af borgmesteren, 
der vil fortælle om strukturreformen.
Rådets medlemmer opfordres til at stille spørgsmål til det samlede 
forum.

Ældrechef Jette Scheel Lineil vil deltage i rådsmøde d. 9. november og 
fortælle om byggeriet på Nordhøj.
Rådets medlemmer opfordres til spørgsmål til ældrechefen og oplyse 
dem på næste rådsmøde. Har Rådet spørgsmål vedr. det plejemæssige 
fra embedslægens rapport, vil leder af Sundhedsafdelingen Anne 
Danborg også deltage.
Eksempler på spørgsmål kan være : Er der nye afgrænsninger for 
indkøbshjælp ved de nye byggeområder.

Vedr. Klagerådet er Anne Iversen indstillet som handicapmedlem.

Der mangler stadig nogle svar fra mødet med Skole-, social- og 
sundhedsudvalget.
Rådet håber de kommer efter budgetvedtagelse.

Formanden har skrevet til Skole-, social- og sundhedsudvalget vedr. 
ønske om tilskud til motionscenter.
Kopi af brevet uddelt til alle.

Programmet for Kulturuger 2004 er nu trykt og er meget alsidigt.
Det foreslås at invitere Poul Riis til næste års kulturuger, emnet tages op 
på senere møde.

ÆldreSagen havde inviteret til debatdag i september, men har måtte 
udskyde denne dag til senere.

Ældre Forums årsberetning 2003 er modtaget og uddelt.

Sammenslutningen af Ældreråd har udsendt oversigt for planlagte 
arrangementer.

Sammenslutningen af Ældreråd har indbudt til temadag vedr. 
sammenlægningen af kommuner.
Bør Skibbys ældreråd være medlem af sammenslutningen, der 
forespørges om kontingent.

3. Kursusvirksomhed m.v. v/formanden.

Lise, Annett og Aage har været på kursus i Svendborg, og Lise havde 
derefter fremsendt et evalueringsbrev om det forholdsvis positive 
kursus.
Et af emnerne havde været om sammenlægning af kommunerne.

Kursus for ældre- samt klageråd i november i Nyborg,
kan 1 eller 2 deltage fra Rådet ?. Tilbagemelding til formanden.

4 . Nyt fra Amtsældrerådet v/ Aage Johannisson.

Der har ikke været afholdt Amtsældreråd's møder i juli og august, men 
forretningsudvalget har været samlet.
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Januar 2005 skal vælges ny formand og sekretær, da begge stopper i 
deres kommuners ældreråd, og dermed ikke kan deltage i 
Amtsældrerådet.

Amtsældrerådet har talt om disse råd kan fungere efter 
kommunesammenlægningen, evt. som regionsældreråd, men det 
formodes der kun vil være kommunale ældreråd.

Planlagte temadage :
• Økonoma om kost på plejehjem planlagt til d. 18. oktober 2004
• Embedslægen om medicinering planlagt til d. 15. november 

2004Rådets formand deltager i november og muligvis også i oktober.
Deltagere til andre temadag kan give Aage besked.

Støtteforening for hospices foreslås oprettet, og vil blive taget op på 
næste Amtsældreråd's møde.

5. Nyt fra kassereren.

Regnskabet gennemgået.

Kursusudgift betalt.

Portoandele for udsendelse af "Den grønne folder" modtaget undtagen 
fra Skuldelev 

Menighedsråd.
Der sendes rykkerbrev.

6. Evt.

Behandlet under de andre pkt.

7. Næste møde :
Mandag d. 27. september 2004 kl. 10,00, fællesmøde, Nyvej 7.
Tirsdag d. 12. oktober 2004 kl. 10.00, rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 
5.

9. november - - 10.00,

14. december- 16.00,


